
Verslag op hoofdpunten van het gesprek van burgemeester Leers en wethouder Palmen met de Directeur -

Generaal Bestuur en Wonen van het ministerie van Binnenlandse Zaken en Koninkrijksrelaties op 7 juni 

2018. 

Op 7 juni hebben burgemeester Leers en wethouder Palmen een gesprek gehad met de Directeur-Generaal 

Bestuur en Wonen de heer Kuijpers en afdelingshoofd mevrouw Van Dantzig. Van de zijde van BZK is een 

verslag van het gesprek op hoofdpunten opgesteld. Over de inhoud van onderstaande definitieve versie bestaat 

overeenstemming tussen de gesprekspartners. 

1. Brunssum (burgemeester Leers en wethouder Palmen) 

 

De burgemeester en wethouder geven het volgende aan: 

 Dat zij een herindeling niet zinvol achten.  

 Dat versterken van centrumpositie Heerlen niettemin nodig is voor de regio. Maar dat er spanning is ten 

aanzien van huidige versterking van de positie Heerlen door de manier waarop zij hier invulling aangeven. 

Voorbeeld in dezen is de (ver)nieuwbouw op het Sint - Janscollege te Hoensbroek, terwijl in Brunssum een 

zeer adequate locatie beschikbaar is (Romboutscollege).  

 Dat Brunssum graag effectief wil samenwerken (daarvoor is vertrouwen en wederkerigheid nodig. Dat 

vervolgens leidt tot versterken van de hele regio). 

 Dat Parkstad naar verdergaande identiteit zoekt. De wil om samen te werken is er. Op uitvoeringskracht zou 

nog gewonnen kunnen worden. Dat de organisatie van Parkstad versterkt kan worden bv. door 

infrastructuur, sociaal-economisch en werkgelegenheid zaken toe te voegen. En dat Parkstad minder 

vrijblijvend zou kunnen zijn (onder andere monitoring en besluitvorming). 

 Dat de Parkstad deal wordt gezien als mogelijke drager voor betere gemeente samenwerking. 

 Dat er behoefte is aan meer maatwerk binnen/tussen gemeenten (taken). 

 NB punt van aandacht ten aanzien van de aanpak/problematiek politie en ondermijning in dit gebied.” 

 

 


